

# 重要信息

# Important information

# 重要信息

# Important information

于手机被设计成在访问所选网络时仅消耗最低限度电能。因此实际的 SAR 级别要远低于此值。没有证据表明 SAR 值的不同会导致安全性差异。

在美国销售的带有射频发射器的手机必须经过联邦通信委员会 (FCC) 的认证。必要时，要在将手机置于耳边和佩带在身上的情况下进行测试。对于身体佩带的操作，在手机与身体的距离最近 15 mm 且附近没有任何金属部件的情况下，或者与适用于本手机的索尼爱立信原厂配件配合使用并佩带在身上的情况下，本手机通过了测试。

有关 SAR 和射频辐射的更多信息，请访问：[www.sonyericsson.com/cn](http://www.sonyericsson.com/cn)。

#### 关闭无线电

如果您的设备具有蓝牙和 WLAN 功能，则可在关闭无线电情况下启用，但可能无法在禁止无线电传输的飞机或其他区域中使用。在此类环境下，即使在关闭无线电情况下，也应在启用蓝牙和 WLAN 功能之前获得相应授权。

#### 恶意软件

恶意软件是一种能够损害您的手机或电脑的软件。恶意软件或有害的应用程序包括病毒、蠕虫、间谍软件以及其他有害程序。尽管已对您的设备采取了抵御该等损害的防范措施，索尼爱立信仍然不能保证或声明您的设备将不受恶意软件的入侵。然而，您可以通过以下方法来减轻恶意软件攻击的风险：谨慎下载内容或接收应用程序。避免打开或回复未知来源的邮件，通过可信任的服务访问互联网。仅从已知、可靠的来源将内容下载到手机。

#### 配件

索尼爱立信建议用户使用索尼爱立信品牌的原装配件以确保安全有效地使用该产品。使用第三方的配件可能会降低产品的性能或给您的健康安全带来危险。

#### 废弃产品的处理

电子设备和电池不能作为生活垃圾处理，而应将其送至相应的回收点进行再生利用。这样可防止对环境 and 人类健康造成潜在的不良后果。要想了解当地的相关规定，请联系当地城市有关部门、生活垃圾处理机构、产品的原销售处，或致电索尼爱立信客户服务热

# 重要信息

# Important information

如果您的产品需要维修服务，请将它返回到您购机时的经销商，或与当地的索尼爱立信客户服务热线联系（可能需按各国/地区费率收取费用），或访问网站 [www.sonyericsson.com/cn](http://www.sonyericsson.com/cn) 了解详情。

#### 保修责任

如果在保修期内，在正常使用和维护条件下，本产品由于设计、材料或工艺缺陷导致无法工作，产品购买国家/地区的索尼爱立信分公司、授权经销商、授权维修点或授权服务中心可根据此处规定的条款和条件，自行决定维修或更换该产品。

若送交的产品不符合以下保修条件，索尼爱立信分公司、授权服务中心保留为该产品提供付费维修的权利。

请注意，产品维修或更换后，用户的个人资料、设置和一些下载的信息可能会丢失。目前，根据有关的法律，其它法规或者技术限制，索尼爱立信可能不允许进行下载产品的备份拷贝。索尼爱立信不对丢失的信息承担任何责任或者赔偿任何损失。在将索尼爱立信产品送交修理或更换前，索尼爱立信提醒您备份保存在索尼爱立信产品上的个人信息数据，例如，下载信息，日历或者联系人等。

#### 保修条件

1. 如果要求维修或更换该产品，仅有能够出示经销商给购机者开具的标有购机日期和产品序列号的原始购货发票及三包凭证（标明购买日期和产品序列号\*）的情况下，此保修才生效。从经销商处购买本产品后，如果购货发票和/或三包凭证被撤换、涂抹或删改，索尼爱立信保留拒绝提供保修服务的权利。

2. 如果索尼爱立信对产品进行了维修或更换，对于维修或更换过的产品或零配件将在原始保修期的所余时间内或从修理或更换日期算起的三十（30）天内（以较长期限为准）继续享有保修服务。维修或更换可由功能相等的修复件完成。维修或更换下的零配件归索尼爱立信所有。

3. 根据索尼爱立信产品使用和维护说明，本保修不包括任何由于正常磨损、人为磨损或误操作（包括但不限于未遵照索尼爱立信产品使用说明书与安全及有效使用指南而进行的非正常及非惯例使用）造成的产品失效。由于事故、改造或调试、不可抗力、通风不当、受潮或进液而导致的产品失效不在本保修范围内。

电池是消耗品，使用寿命是有限的，在使用一段时间后，电池的容量会逐渐降低。当通话时间和待机时间明显减少时，应购买新电

## 简体中文

## Sony Ericsson Consumer Web site（索尼爱立信用户网站）

Sony Ericsson Consumer Web site（索尼爱立信用户网站）在 [www.sonyericsson.com/cn](http://www.sonyericsson.com/cn) 站点上有一个支持部分，用户只需在其中单击几下鼠标就可以获得帮助和提示。用户可在这里找到最新的软件更新以及有关如何更高效地使用手机的提示。

## 安全及有效使用指南

请遵循以下准则，否则，可能会给您带来潜在的健康风险或导致手机出现故障。如果对手机是否能正常使用存有疑问，请在为手机充电或使用手机前，先让认证的服务合作伙伴进行检查。

#### 产品保养及安全使用建议

- 注意轻拿轻放手机，存放手机处应保持清洁无尘。
- 警告！**不要使手机接触明火，否则可能会引起爆炸。
- 切勿将手机置于液体中，或暴露在潮湿或湿度较高的环境中。
- 要获得最佳性能，请勿在低于 -10°C(+14°F) 或高于 +45°C(+113°F) 的温度下使用索尼爱立信产品。请勿将电池暴露在高于 +60°C(+140°F) 的温度下。
- 切勿将手机置于明火或点燃的香烟附近。
- 切勿跌落、抛掷或弯折产品。
- 切勿给手机涂色或尝试拆卸或改装手机。只有索尼爱立信的授权人员才能进行维修。
- 在起搏器或其他医疗装置、设备附近或在医院使用手机前，以及心脏起搏器、助听器、植入耳蜗等使用者在使用本产品时，请咨询授权医疗人员并参考医疗装置制造商的说明。
- 在禁止使用电子设备或禁用手机无线传输功能的地方，请遵守相关规定。例如，在飞机内或周围，或贴有“请关闭双向无线设备”的地方使用本产品。
- 切勿在具有潜在爆炸危险的环境中使用本手机。例如：加油站、油库、化工厂等易燃易爆场所。

# 重要信息

# Important information

线。不要尝试取下内装电池。内装电池仅应由废物处理机构或经过培训的专业维修人员拆卸。

#### 电池的处理

要想了解有关信息，请查阅当地有关废旧电池处理的规定或致电索尼爱立信客户服务热线。电池不能当作城市垃圾处理。

#### 有毒有害物质说明

在正常使用条件下，除电池以外我们的环保使用期限是20年。

部件名称	有毒有害物质或元素					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
手机	X	0	0	0	0	0
电池	X	0	0	0	0	0
配件和充电器	X	0	0	0	0	0
O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T 11363-2006规定的限量要求以下。						
X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T 11363-2006规定的限量要求。（打“X”的技术原因是因为目前为止没有可替换技术。）						

#### 记忆卡

如果您的手机随机附带一张记忆卡，该记忆卡通常与您所购买的这部手机兼容，但可能不会与其它设备或其记忆卡的功能兼容。请在购买或使用前检查与其它设备的兼容性。如果您的产品配有记忆卡阅读器，请在购买或使用前检查记忆卡的兼容性。

一般来说，记忆卡在出厂之前已经格式化。要重新格式化记忆卡，请使用兼容的设备。在 PC 上格式化记忆卡时，请不要使用标准操作系统格式。有关详细信息，请参考装置的操作说明或联系客服支持。

# 重要信息

# Important information

池！索尼爱立信强烈推荐您只使用索尼爱立信品牌的原装电池和充电器！

各手机的屏幕亮度和颜色可能稍有不同。屏幕上可能有小的亮点或暗点。这些叫做有缺陷的像素。当个别的点出现故障时即会出现此种情况。此类情况无法进行调整。屏幕上存在两个有缺陷的像素被认为是可以接受的。

各手机的相机图像可能稍有不同，这是正常情况，不应视为有缺陷的相机。

- 由于本产品运行的蜂窝系统由与索尼爱立信无关的电信公司提供，因此索尼爱立信对该系统的操作、可用性、覆盖范围、服务或服务范围不承担任何责任。
- 由非索尼爱立信授权人员对产品进行的安装、改装、维修或开启而造成的产品失效，均不在本保修范围之内。
- 由于在本产品上使用非索尼爱立信品牌原装配件或其它外围设备引起的产品失效，不属于保修范围。
- 更改或损坏任何原厂贴标将导致保修失效。
- 索尼爱立信只承认此处印刷的有限保修，其它任何保修，无论是书面还是口头的，一概无效。所有暗示保修，包括但不局限于为运销性或某一特殊目的适合性的暗示保修，均以此保修条款为准。索尼爱立信对于法律不予以承认的任何意外或间接损坏，包括但不限于收益损失或商业亏损，不负任何法律责任。**

某些国家/地区/省不允许对于意外或间接损失拒绝给予或给予有限赔付，或者不允许限定暗示保修的期限，因此上述限制或免责条款对您可能不适用。

本保修不影响适用法律中有关用户的法定权利，以及用户与销售商签订的购货合同中所包括的用户权利。
\*在某些国家/地区要求提供附加信息。因此，在有效的购买凭证上应明确注明这些信息。

## 商标和声明

索尼爱立信公司绿色标识和 Xperia 是 Sony Ericsson Mobile Communications AB（索尼爱立信）的商标或注册商标。Sony 是 Sony Corporation 的商标或注册商标。Ericsson 是 Telefonaktiebolaget LM Ericsson 的商标或注册商标。Bluetooth 是 Bluetooth SIG Inc. 的商标或注册商标。索尼爱立信被授权许可使用此标志。

- 切勿将手机放置在汽车的保险气囊上方，或在气囊上方安装无线设备。
- 警告：**如果屏幕破裂，请小心处置，谨防划伤。
- 切勿在不舒适或可能会受到挤压的地方使用 Bluetooth(蓝牙) 耳机。

#### 儿童

**警告！** 请将产品放在儿童接触不到的地方，切勿让儿童玩弄手机或其配件，否则可能会对他们自己或他人造成伤害。产品中可能有一些可拆卸的小部件，若被吞咽可能会造成窒息危险。

#### 电源供应（充电器）

按产品上的标识将充电器连接到电源上。切勿在室外或潮湿环境中使用充电器。不要改动电源线，也不要损伤或拉紧电源线。在清洁充电器前，请将其从电源上拔下。切勿改动插头。如果插头与电源插座不配套，应请电工安装合适的电源插座。连接电源后，会消耗少量电量。为了避免浪费这些少量的电能，请在充满电后将产品与电源断开。使用非索尼爱立信品牌的充电设备可能会使安全风险增大。

#### 电池

新电池或长期放置不用的电池可能在最初几次使用时容量有一定的下降。在首次使用前，应将电池电量充满，仅可按设计用途使用电池。充电时，温度要在 +5°C (+41°F) 和 +45°C (+113°F) 之间。不要将电池放入口中。切勿将电池的金属部位与其他金属物体接触。取下电池前请先关闭手机，手机性能取决于使用手机时的温度、信号强度、使用模式、所选功能、语音或数据传输情况。只有索尼爱立信认证的的服务合作伙伴才能取出或更换内置电池。使用非索尼爱立信品牌的电池可能会使安全风险增大。仅使用符合 IEC619-1725 标准的适用于本产品的索尼爱立信电池作为替换电池。使用不合格的电池可能会带来火灾、爆炸、泄漏或其他危险。注：电池的环保使用期限是5年。**5**

#### 个人医疗装置

手机可能会影响植入式医疗设备的正常工作。请将手机与设备之间的最小距离保持在 15 厘米（6 英寸），以减少干扰危险。使用手机时，应将其放在右耳处。不要将手机放在胸前的口袋中。如果怀疑

# 重要信息

# Important information

**警告！** 如果您的记忆卡需要适配器以插入手机或其它设备，请不要直接插入记忆卡。

#### 记忆卡使用注意事项

- 切勿将记忆卡暴露在潮湿的环境中。
- 切勿用手或任何金属物触碰卡的连接端。
- 切勿击打、弯折或跌落记忆卡。
- 切勿尝试拆卸或改装该记忆卡。
- 切勿在潮湿、易腐蚀、过热的地方（例如夏天的轿车里）使用或存放记忆卡。避免阳光直接照射，勿将其置于加热器附近。
- 切勿过于用力按压或弯折记忆卡适配器。
- 切勿让污垢、灰尘、或外界物质污染记忆卡适配器的插入口。
- 确保您已正确地插入了记忆卡。
- 将记忆卡插入到记忆卡适配器。记忆卡需被完全插入，否则可能无法正常使用。
- 请备份您的重要数据。对于记忆卡上数据的任何丢失或损坏，本公司不予负责。
- 当您在进行格式化、读取或写入数据时，切勿取出记忆卡或记忆卡适配器。关闭手机，或将记忆卡置于带静电或强电场之处，否则可能会导致数据损坏或丢失。

#### 个人信息保护

请在处理手机前删除个人信息。要删除个人数据，请进行重新设定。将数据从手机记忆库中删除并不能确保数据不会被他人恢复。即使已进行了重新设定，索尼爱立信也不能确保信息不会被他人恢复，而且也不会为任何信息泄露承担责任。

#### 音量警告！

请注意调整音量，过高的音量可能会损害您的听力。

## 最终用户许可协议

与此设备及其它媒体一起提供的软件归 Sony Ericsson Mobile Communications AB（索尼爱立信）和/或其附属公司以及其供应商和许可方所有。

# 重要信息

# Important information

本手册中提及的其他产品和公司名称可能是其各自所有者的商标。本手册中未明确授予的任何权利均予保留。

## English

## Sony Ericsson Consumer Web site

At [www.sonyericsson.com/support](http://www.sonyericsson.com/support) there is a support section where help and tips are only a few clicks away. Here you will find the latest computer software updates and tips on how to use your product more efficiently.

## Guidelines for Safe and Efficient Use

Please follow these guidelines. Failure to do so might entail a potential health risk or product malfunction. If in doubt as to its proper function, have the product checked by a certified service partner before charging or using it.

### Recommendations for care and safe use of our products

- Handle with care and keep in a clean and dust-free place.
- Warning!** May explode if disposed of in fire.
- Do not expose to liquid or moisture or excess humidity.
- For optimum performance, the product should not be operated in temperatures below -10°C(+14°F) or above +45°C(+113°F). Do not expose the battery to temperatures above +60°C(+140°F).
- Do not expose to flames or lit tobacco products.
- Do not drop, throw or try to bend the product.
- Do not paint or attempt to disassemble or modify the product. Only Sony Ericsson authorised personnel should perform service.
- If you are in close proximity to a pacemaker or other medical devices, or you are in a hospital, or you have a pacemaker or cochlea implanted, or you are using a hearing aid, please consult

发生了干扰，请立即关闭手机。对于所有医疗装置，请向医生和制造商咨询详情。

#### 驾驶中

某些汽车制造商禁止在其生产的汽车内使用手机，除非安装了支持该手机的带有外部天线的免提装置。请与您的汽车制造商代表联系，以确保您的手机或 Bluetooth(蓝牙) 免提装置不会影响车内的电子系统。驾驶时应始终全神贯注，并遵守有关禁止驾驶过程中使用无线装置的当地法律法规。

#### 基于GPS/位置导航的功能

某些产品提供基于GPS/位置的导航功能。位置导航确定功能按“初始设计”提供，并且可能存在缺陷。索尼爱立信不对此类位置导航信息的准确性做出任何声明或保证。

设备对基于位置导航的信息的使用可能中断或出错，此外还可能取决于网络服务的可用性。请注意该功能在某些环境中如建筑物内部或者临近建筑物的地方可能无法完全使用或不能使用。

警告：切勿因使用 GPS 导航功能而在驾车时分散注意力。

#### 紧急呼叫

无法保证在任何情况下均能进行紧急呼叫。因此，对于重要通信，切勿仅依靠手机。并非在所有地区，所有网络中都能进行紧急呼叫，或者在使用某些网络服务和/或手机功能时也可能无法进行呼叫。

#### 天线

使用非索尼爱立信经销的天线设备将会对您的手机造成损坏，导致性能下降，并使 SAR 级别超出既定的限制。切勿用手遮挡天线，因为这样会影响通话质量和功率级别，进而缩短通话和待机时间。

#### 射频 (RF) 辐射和特定吸附率 (SAR)

打开手机或 Bluetooth(蓝牙) 免提装置时，它们会发出低能级的射频能量。国际安全准则是通过定期及全面的科研评估而制定的。这些准则规定了无线电波的辐射级别，其中包括旨在确保所有人的安全和考虑测量过程中的各种变化情况的安全限度。

特定吸附率 (SAR) 用于测量使用手机时人体吸收的射频能量。SAR 值是在实验室条件下按已鉴定的最高能量级别确定的，但是由

# 重要信息

# Important information

索尼爱立信授予您一项仅可与此设备一起使用的非专有、有限的软件许可使用权，软件已安装在设备中或与设备一起提供。软件所有权不得出售、转让或以其他方式转移。

不得以任何方式泄露软件源代码或其任何组成部分，不得复制、发行软件或修改软件。您有权将设备专有的软件的权利和义务转让给第三方，前提是第三方书面同意接受此许可的条款约束。

此许可在设备的整个使用寿命中都有效。它在您将设备的权利以书面形式转让给第三方时终止。

如果不能遵从全部条款和条件，则许可将会立即终止。

索尼爱立信及其第三方供应商和许可方保留一切软件内以及软件自身的权利、所有权和权益。如果该软件包含了第三方的资料或代码，索尼爱立信将授予这样的第三方为这些条款的第三方受益人。

此许可受瑞典法律的制约。在适用的情况下，上述条款将维护消费者的合法权益。

如果设备随附的或与设备一起提供的软件附带了其他条款和条件，则这些条款和条件也将制约您对本软件的拥有和使用。

## 出口法规

出口法规：根据本协议交付的货品可能受欧盟、美国和其他国家/地区进出口法规的约束。购买者需要遵守这些适用法规，并需要获取并保管根据本协议将货品交付给购买者所必需的进出口许可证。除上述条款外，购买者还必须遵守其他法规。例如，购买者不得有意将货品出口或再出口到欧洲理事会法规 (EC) 428/2009 第 II 章中的定。将数据从手机记忆库中删除并不能确保数据不会被他人恢复。即使已进行了重新设定，索尼爱立信也不能确保信息不会被他人恢复，而且也不会为任何信息泄露承担责任。

#### 有限保修

Sony Ericsson Mobile Communications AB, SE-221 88 Lund, Sweden（索尼爱立信）或其当地的子公司为用户手机（下文中统称为“产品”）以及随手机一同提供的全部索尼爱立信品牌的原装配件、和/或您的移动办公产品提供本\*有限保修\*。

# 重要信息

# Important information

如果您的产品需要维修服务，请将它返回到您购机时的经销商，或与当地的索尼爱立信客户服务热线联系（可能需按各国/地区费率收取费用），或访问网站 [www.sonyericsson.com](http://www.sonyericsson.com) 了解详情。

## 保修责任

如果在保修期内，在正常使用和维护条件下，本产品由于设计、材料或工艺缺陷导致无法工作，产品购买国家/地区的索尼爱立信分公司、授权经销商、授权维修点或授权服务中心可根据此处规定的条款和条件，自行决定维修或更换该产品。

若送交的产品不符合以下保修条件，索尼爱立信分公司、授权服务中心保留为该产品提供付费维修的权利。

请注意，产品维修或更换后，用户的个人资料、设置和一些下载的信息可能会丢失。目前，根据有关的法律，其它法规或者技术限制，索尼爱立信可能不允许进行下载产品的备份拷贝。索尼爱立信不对丢失的信息承担任何责任或者赔偿任何损失。在将索尼爱立信产品送交修理或更换前，索尼爱立信提醒您备份保存在索尼爱立信产品上的个人信息数据，例如，下载信息，日历或者联系人等。

#### 保修条件

1. 如果要求维修或更换该产品，仅有能够出示经销商给购机者开具的标有购机日期和产品序列号的原始购货发票及三包凭证（标明购买日期和产品序列号\*）的情况下，此保修才生效。从经销商处购买本产品后，如果购货发票和/或三包凭证被撤换、涂抹或删改，索尼爱立信保留拒绝提供保修服务的权利。

2. 如果索尼爱立信对产品进行了维修或更换，对于维修或更换过的产品或零配件将在原始保修期的所余时间内或从修理或更换日期算起的三十（30）天内（以较长期限为准）继续享有保修服务。维修或更换可由功能相等的修复件完成。维修或更换下的零配件归索尼爱立信所有。

3. 根据索尼爱立信产品使用和维护说明，本保修不包括任何由于正常磨损、人为磨损或误操作（包括但不限于未遵照索尼爱立信产品使用说明书与安全及有效使用指南而进行的非正常及非惯例使用）造成的产品失效。由于事故、改造或调试、不可抗力、通风不当、受潮或进液而导致的产品失效不在本保修范围内。

电池是消耗品，使用寿命是有限的，在使用一段时间后，电池的容量会逐渐降低。当通话时间和待机时间明显减少时，应购买新电


1224-0604.4

authorised physicians and refer to instructions from the medical device manufacturer before you use the product.

- Discontinue use of electronic devices, or disable the radio transmitting functionality of the device, where required or requested to do so.
- Do not use the product in a potentially explosive environment, such as a gas station, oil depot, chemical factory or other flammable and explosive areas.
- Do not place the product, or install wireless equipment, in the area above an air bag in a car.
- **Caution:** Cracked or broken displays may create sharp edges or splinters that could be harmful upon contact.
- Do not use the Bluetooth Headset in positions where it is uncomfortable or will be subject to pressure.

#### Children

**Warning!** Keep out of the reach of children. Do not allow children to play with mobile phones or accessories. They could hurt themselves or others. Products may contain small parts that could become detached and create a choking hazard.



#### Power supply (Charger)

Connect the charger to power sources as marked on the product. Do not use outdoors or in damp areas. Do not alter or subject the cord to damage or stress. Unplug the unit before cleaning it. Never alter the plug. If it does not fit into the outlet, have a proper outlet installed by an electrician. When a power supply is connected there is a small drain of power. To avoid this small energy waste, disconnect the power supply when the product is fully charged. Use of charging devices that are not Sony Ericsson branded may pose increased safety risks.

#### Battery

New or idle batteries can have short-term reduced capacity. Fully charge the battery before initial use. Use for the intended purpose only. Charge the battery in temperatures between +5°C (+41°F) and +45°C (+113°F). Do not put the battery into your mouth. Do

not let the battery contacts touch another metal object. Turn off the product before removing the battery. Performance depends on temperatures, signal strength, usage patterns, features selected and voice or data transmissions. Only Sony Ericsson service partners should remove or replace built-in batteries. Use of batteries that are not Sony Ericsson branded may pose increased safety risks. Replace the battery only with another Sony Ericsson battery that has been qualified with the product per the standard IEEE-1725. Use of an unqualified battery may present a risk of fire, explosion, leakage or other hazard.

Note: The environmental protection period (EUP) of a battery is 5 years.

#### Personal medical devices

Mobile phones may affect implanted medical equipment. Reduce risk of interference by keeping a minimum distance of 15 cm (6 inches) between the phone and the device. Use the phone at your right ear. Do not carry the phone in your breast pocket. Turn off the phone if you suspect interference. For all medical devices, consult a physician and the manufacturer.

#### Driving

Some vehicle manufacturers forbid the use of phones in their vehicles unless a handsfree kit with an external antenna supports the installation. Check with the vehicle manufacturer's representative to be sure that the mobile phone or Bluetooth handsfree will not affect the electronic systems in the vehicle. Full attention should be given to driving at all times and local laws and regulations restricting the use of wireless devices while driving must be observed.

#### GPS/Location based functions

Some products provide GPS/Location based functions. Location determining functionality is provided "As is" and "With all faults". Sony Ericsson does not make any representation or warranty as to the accuracy of such location information.

party accessories and parts may pose a risk to your health or safety or decrease performance.

#### Disposal of old electrical and electronic equipment

Electronic equipment and batteries should not be included as household waste but should be left at an appropriate collection point for recycling. This helps prevent potential negative consequences for the environment and human health. Check local regulations by contacting your local city office, your household waste disposal service, the shop where you purchased the product or calling a Sony Ericsson Contact Center. Do not attempt to remove internal batteries. Internal batteries shall be removed only by a waste treatment facility or trained service professional.



#### Disposing of the battery

Check local regulations or call a Sony Ericsson Contact Center for information. Never use municipal waste.



#### Declaration of substances

When the product is operated under the conditions in the product manual, the environmental protection period (EUP) is 20 years.



Part Name	Toxic or hazardous substances				
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent chromium (Cr6+)	Polybrominated diphenyls (PBB) / Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
Phone	X	0	0	0	0
Battery	X	0	0	0	0
Accessories and chargers	X	0	0	0	0

0: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in SJ/T 11363-2006.

X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in SJ/T 11363-2006. (Currently there are no alternative technologies available.)

#### Memory card

If the product comes complete with a removable memory card, it is generally compatible with the handset purchased but may not be compatible with other devices or the capabilities of their memory cards. Check other devices for compatibility before purchase or use. If the product is equipped with a memory card reader, check memory card compatibility before purchase or use.

Memory cards are generally formatted prior to shipping. To reformat the memory card, use a compatible device. Do not use the standard operating system format when formatting the memory card on a PC. For details, refer to the operating instructions of the device or contact customer support.

#### Warning!

If the device requires an adapter for insertion into the handset or another device, do not insert the card directly without the required adapter.

#### Precautions on memory card use

- Do not expose the memory card to moisture.
- Do not touch terminal connections with your hand or any metal object.
- Do not strike, bend, or drop the memory card.
- Do not attempt to disassemble or modify the memory card.
- Do not use or store the memory card in humid or corrosive locations or in excessive heat such as a closed car in summer, in direct sunlight or near a heater, etc.

repaired or replaced. At present, Sony Ericsson may be prevented by applicable law, other regulation or technical restrictions from making a backup copy of certain downloads. Sony Ericsson does not take any responsibility for any lost information of any kind and will not reimburse you for any such loss. You should always make backup copies of all the information stored on your Sony Ericsson Product such as downloads, calendar and contacts before handing in your Sony Ericsson Product for repair or replacement.

#### Conditions

1. The warranty is valid only if the original proof of purchase issued to the original purchaser by a Sony Ericsson authorised dealer specifying the date of purchase and serial number", for this Product, is presented with the Product to be repaired or replaced. Sony Ericsson reserves the right to refuse warranty service if this information has been removed or changed after the original purchase of the Product from the dealer.
2. If Sony Ericsson repairs or replaces the Product, the repaired or replaced Product shall be warranted for the remaining time of the original warranty period or for thirty (30) days from the date of repair, whichever is longer. Repair or replacement may involve the use of functionally equivalent reconditioned units. Replaced parts or components will become the property of Sony Ericsson.
3. This warranty does not cover any failure of the Product due to normal wear and tear, or due to misuse, including, but not limited to, use in other than the normal and customary manner, in accordance with the Sony Ericsson instructions for use and maintenance of the Product. Nor does this warranty cover any failure of the Product due to accident, software or hardware modification or adjustment, acts of God or damage resulting from liquid.

A rechargeable battery can be charged and discharged hundreds of times. However, it will eventually wear out – this is not a defect. When the talk-time or standby time is noticeably shorter, it is time to replace the battery. Sony Ericsson

Use of location-based information by the device may not be uninterrupted or error free and may additionally be dependent on network service availability. Please note that functionality may be reduced or prevented in certain environments such as building interiors or areas adjacent to buildings.

Caution: Do not use GPS functionality in a manner which causes distraction from driving.

#### Emergency calls

Calls cannot be guaranteed under all conditions. Never rely solely upon mobile phones for essential communication. Calls may not be possible in all areas, on all networks, or when certain network services and/or phone features are used.

#### Antenna

Use of antenna devices not marketed by Sony Ericsson could damage the phone, reduce performance, and produce SAR levels above the established limits. Do not cover the antenna with your hand as this affects call quality, power levels and can shorten talk and standby times.

#### Radio Frequency (RF) exposure and Specific Absorption Rate (SAR)

When the phone or Bluetooth handsfree is turned on, it emits low levels of radio frequency energy. International safety guidelines have been developed through periodic and thorough evaluation of scientific studies. These guidelines establish permitted levels of radio wave exposure. The guidelines include a safety margin designed to assure the safety of all persons and to account for any variations in measurements.

Specific Absorption Rate (SAR) is used to measure radio frequency energy absorbed by the body when using a mobile phone. The SAR value is determined at the highest certified power level in laboratory conditions, but because the phone is designed to use the minimum power necessary to access the chosen network, the actual SAR level can be well below this value. There is no proof of difference in safety based on difference in SAR value.

- Do not press or bend the end of the memory card adapter with excessive force.
- Do not let dirt, dust, or foreign objects get into the insert port of any memory card adapter.
- Check you have inserted the memory card correctly.
- Insert the memory card as far as it will go into any memory card adapter needed. The memory card may not operate properly unless fully inserted.
- We recommend that you make a backup copy of important data. We are not responsible for any loss or damage to content you store on the memory card.
- Recorded data may be damaged or lost when you remove the memory card or memory card adapter, turn off the power while formatting, reading or writing data, or use the memory card in locations subject to static electricity or high electrical field emissions.

#### Protection of personal information

Erase personal data before disposing of the product. To delete data, perform a master reset. Deleting data from the phone memory does not ensure that it cannot be recovered. Sony Ericsson does not warrant against recovery of information and does not assume responsibility for disclosure of any information even after a master reset.

#### Loudness warning!

Avoid volume levels that may be harmful to your hearing.

#### End User Licence Agreement

Software delivered with this device and its media is owned by Sony Ericsson Mobile Communications AB, and/or its affiliated companies and its suppliers and licensors.

Sony Ericsson grants you a non-exclusive limited licence to use the Software solely in conjunction with the Device on which it is installed or delivered. Ownership of the Software is not sold, transferred or otherwise conveyed.

recommends that you use only batteries and chargers approved by Sony Ericsson.

Minor variations in display brightness and colour may occur between phones. There may be tiny bright or dark dots on the display. These are called defective pixels and occur when individual dots have malfunctioned and can not be adjusted. Two defective pixels are deemed acceptable.

Minor variations in the appearance of the camera image may occur between phones. This is not uncommon in digital cameras and does not mean that the camera is defective in any way.

4. Since the cellular system on which the Product is to operate is provided by a carrier independent from Sony Ericsson, Sony Ericsson will not be responsible for the operation, availability, coverage, services or range of that system.
5. This warranty does not cover Product failures caused by installations, modifications, or repair or opening of the Product performed by a non-Sony Ericsson authorised person.
6. The warranty does not cover Product failures which have been caused by use of accessories or other peripheral devices which are not Sony Ericsson branded original accessories intended for use with the Product.
7. Tampering with any of the seals on the Product will void the warranty.
8. THERE ARE NO EXPRESS WARRANTIES, WHETHER WRITTEN OR ORAL, OTHER THAN THIS PRINTED LIMITED WARRANTY. ALL IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING WITHOUT LIMITATION THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE LIMITED TO THE DURATION OF THIS LIMITED WARRANTY. IN NO EVENT SHALL SONY ERICSSON OR ITS LICENSORS BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OF ANY NATURE WHATSOEVER, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO LOST PROFITS OR COMMERCIAL LOSS TO THE FULL EXTENT THOSE DAMAGES CAN BE DISCLAIMED BY LAW.

Some countries/regions/states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, or limitation of

Products with radio transmitters sold in the US must be certified by the Federal Communications Commission (FCC). When required, tests are performed when the phone is placed at the ear and when worn on the body. For body-worn operation, the phone has been tested when positioned a minimum of 15 mm from the body without any metal parts in the vicinity of the phone or when properly used with an appropriate Sony Ericsson accessory and worn on the body.

For more information about SAR and radio frequency exposure, go to: [www.sonyericsson.com/cn](http://www.sonyericsson.com/cn).

#### Flight mode

Bluetooth and WLAN functionality, if available in the device, can be enabled in Flight mode but may be prohibited onboard aircraft or in other areas where radio transmissions are prohibited. In such environments, please seek proper authorisation before enabling Bluetooth or WLAN functionality even in Flight mode.

#### Malware

Malware (short for malicious software) is software that can harm the mobile phone or other computers. Malware or harmful applications can include viruses, worms, spyware, and other unwanted programs. While the device does employ security measures to resist such efforts, Sony Ericsson does not warrant or represent that the device will be impervious to the introduction of malware. You can however reduce the risk of malware attacks by using care when downloading content or accepting applications, refraining from opening or responding to messages from unknown sources, using trustworthy services to access the Internet, and only downloading content to the mobile phone from known, reliable sources.

#### Accessories

Use only Sony Ericsson branded original accessories and certified service partners. Sony Ericsson does not test third-party accessories. Accessories may influence RF exposure, radio performance, loudness, electric safety and other areas. Third-

Do not use any means to discover the source code or any component of the Software, reproduce and distribute the Software, or modify the Software. You are entitled to transfer rights and obligations to the Software to a third party, solely together with the Device with which you received the Software, provided the third party agrees in writing to be bound by the terms of this Licence.

This licence exists throughout the useful life of this Device. It can be terminated by transferring your rights to the Device to a third party in writing.

Failure to comply with any of these terms and conditions will terminate the licence immediately.

Sony Ericsson and its third party suppliers and licensors retain all rights, title and interest in and to the Software. To the extent that the Software contains material or code of a third party, such third parties shall be beneficiaries of these terms.

This licence is governed by the laws of Sweden. When applicable, the foregoing applies to statutory consumer rights.

In the event Software accompanying or provided in conjunction with your device is provided with additional terms and conditions, such provisions shall also govern your possession and usage of the Software.

#### Export regulations

Export regulations: Goods delivered under this Agreement may be the subject to import and export regulations of the European Union, the United States and other countries/regions. Purchaser will comply with these applicable laws and regulations and will obtain and maintain any export and import license required for the delivery of goods to Purchaser under this Agreement. Without limiting the foregoing, and as an example, Purchaser will not knowingly export or re-export goods to destinations identified pursuant to Articles in Chapter II of European Council Regulation (EC) 428/2009 and specifically, and without limitation, Purchaser will also comply with U.S. government Export Administration Regulations ("EAR", 15 C.F.R. §§ 730-774, <http://>

the duration of implied warranties, so the preceding limitations or exclusions may not apply to you.

The warranty provided does not affect the consumer's statutory rights under applicable legislation in force, nor the consumer's rights against the dealer arising from their sales/purchase contract.

\* In some countries/regions additional information is requested. If so, this is clearly shown on the valid proof of purchase.

#### Trademarks and acknowledgements

The Liquid Identity logo and Xperia are trademarks or registered trademarks of Sony Ericsson Mobile Communications AB. Sony is a trademark or a registered trademark of Sony Corporation. Ericsson is a trademark or registered trademark of Telefonaktiebolaget LM Ericsson. Bluetooth is a trademark or a registered trademark of Bluetooth SIG Inc. and any use of such mark by Sony Ericsson is under license. Other product and company names mentioned herein may be the trademarks of their respective owners. Any rights not expressly granted herein are reserved.

[www.bis.doc.gov/](http://www.bis.doc.gov/)) administered by Department of Commerce, Bureau of Industry and Security and economic sanctions regulations (30 C.F.R. §§ 500 et. seq., <http://www.treas.gov/offices/enforcement/ofac/>) administered by the U.S. Department of Treasury, Office of Foreign Assets Control.

#### Limited Warranty

Sony Ericsson Mobile Communications AB, SE-221 88 Lund, Sweden, (Sony Ericsson) or its local affiliated company, provides this Limited Warranty for your mobile phone, original accessory delivered with your mobile phone, and/or your mobile computing product (hereinafter referred to as "Product").

Should your Product need warranty service, please return it to the dealer from whom it was purchased, or contact your local Sony Ericsson Contact Center (national rates may apply) or visit [www.sonyericsson.com/cn](http://www.sonyericsson.com/cn) to get further information.

#### Our warranty

Subject to the conditions of this Limited Warranty, Sony Ericsson warrants this Product to be free from defects in design, material and workmanship at the time of its original purchase by a consumer. This Limited Warranty will last for a period of one (1) year as from the original date of purchase of the Product.

#### What we will do

If, during the warranty period, this Product fails to operate under normal use and service, due to defects in design, materials or workmanship, Sony Ericsson authorised distributors or service partners, in the country/region\* where you purchased the Product, will, at their option, either repair or replace the Product in accordance with the terms and conditions stipulated herein.

Sony Ericsson and its service partners reserve the right to charge a handling fee if a returned Product is found not to be under warranty according to the conditions below.

Please note that some of your personal settings, downloads and other information may be lost when your Sony Ericsson Product is